
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 139 af 2. december 2019 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Merete Godvin Jensen 
  

17. december 2019 
J.nr. 2019 - 11661 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 139 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvor mange virksomheder der har nettofinansieringsudgif-

ter, der overstiger 21,3 mio. kr., og hvor virksomhederne dermed vil blive berørt af en 

nedsættelse af loftet for fradraget for virksomheders nettofinansieringsudgifter. Ministe-

ren bedes tillige redegøre for provenuet, hvis renteloftet sænkes til henholdsvis 10, 15, 16, 

17 og 18 mio. kr. Provenuet bedes opgjort som umiddelbart provenu, efter tilbageløb og 

efter adfærd. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at besvare spørgsmålet indenfor fristen. En endelig besva-

relse forventes at kunne oversendes primo februar 2020. 
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